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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Двата танкера с природен газ са за един месец. Няма гаранции, че България ще има газ, защото няма договори.
Ще бъдем затруднени и откъм петрол. В мерките трябваше да има освобождаване на реинвестираната печалба
за промяна в технологиите. Реинвестираната печалба да няма данък. Мерките са нищо, но от сърце, те не са
финансово обезпечени, коментира пред Нова нюз икономистът Мика Зайкова. По думите й ... 

Какво се случва с газовата криза у нас? Тема по която много се спекулира от както Русия ни спря кранчето, а
диверсификацията на страната ни е още далечен блян, по който тепърва ще се търсят решения. Въпреки
уверенията на кабинета Петков, че алтернатива има, реалните факти засега говорят, че такава няма. Не са
съгласни и газовите експерти в България. Според мнозинството от тях, проблемът дори не е ... 

Бургаската търговско-промишлена палата събщава, че на 07.06.2021 г. от 09:00 часа в Международен конгресен
център – Бургас ще се проведе конференция "Digital Burgas". Събитието ще подпомогне иновациите и
адаптирането на новите технологии, осигурявайки взаимно допълване между публичния и частния капацитет.
Лектори на събитието са: представители на държавната и местната власт, изявени водещи предста... 

Според нея мерките не са финансово обезпечени"Двата танкера с природен газ са за един месец. Няма гаранции,
че България ще има газ, защото няма договори. Ще бъдем затруднени и откъм петрол. В мерките трябваше да има
освобождаване на реинвестираната печалба от данък за промяна в технологиите. Мерките са нищо, но от сърце,
те не са финансово обезпечени". Това заяви икономистът Мика Зайкова пред Nova... 

Заглавие: Извикаха Зайкова в ефир и тя отвори голямата уста! Оогласи голям проблем с парите за пенсии
Дата: 06.06.2022 13:04
Медия: 7 Дни София

Заглавие: Пламен Павлов за BurgasNews: Премиерът изпълнява чужди политически поръчки, поставя
България на колене
Дата: 05.06.2022 14:02
Медия: Burgas news

Заглавие: Конференция Digital Burgas
Дата: 03.06.2022 20:20
Медия: Грамофона

Заглавие: Мика Зайкова: Няма гаранции, че ще имаме газ, защото няма договори
Дата: 06.06.2022 12:27
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: Активизиране на деловото сътрудничество с Киргизката република
Дата: 03.06.2022 16:32

https://7dnisofia.bg/archives/184927
https://www.burgasnews.com/2022/06/05/%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D0%BD-%D0%BF%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%BE%D0%B2-%D0%B7%D0%B0-burgasnews-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D0%B5%D1%80%D1%8A%D1%82-%D0%B8%D0%B7%D0%BF%D1%8A%D0%BB%D0%BD%D1%8F/
https://www.gramofona.com/business-jug/konferenciya-digital-burgas
https://trafficnews.bg/bulgaria/mika-zaikova-niama-garantsii-che-shte-imame-gaz-zashtoto-247061/
https://www.bcci.bg/news/18792


Презентация в БТПП на инвестиционния климат и туризъм на Киргизстан Българската търговско-промишлена
палата организира съвместно с Посолството на Киргизстан, акредитирано за нашата страна, презентация на
инвестиционните и туристически възможности на Киргизстан. При откриване на събитието председателят на БТПП
Цветан Симеонов подчерта, че двете страни имат много допирни точки и със съдействието н... 

Посещение на "Дома" (вляво) и "Bessa Valley" Българската търговско-промишлена палата бе домакин на
работната среща на партньорите по проект Qualify от 1 до 3 юни т.г. В нея участваха 15 експерти от 6 страни -
България, Гърция, Естония, Испания, Словения и Франция. На 2 юни, в рамките на обмен на добри практики,
екипът на проекта посети 2 български производствeни предприятия от хранително-вкусова... 

"Двата танкера с природен газ са за един месец. Няма гаранции, че България ще има газ, защото няма договори.
Ще бъдем затруднени и откъм петрол. В мерките трябваше да има освобождаване на реинвестираната печалба от
данък за промяна в технологиите. Мерките са нищо, но от сърце, те не са финансово обезпечени". Това заяви
икономистът Мика Зайкова за "Твоят ден" по NOVA NEWS. По думите й трябва внимат... 

"Средствата от Плана за възстановяване са разписани по определени цели и не може да се разходват където си
искаме. Няма яснота обаче дали ще бъдат изпълнени критериите навреме", коментира Васил Тодоров от
БТПП"Двата танкера с природен газ са за един месец. Няма гаранции, че България ще има газ, защото няма
договори. Ще бъдем затруднени и откъм петрол. В мерките трябваше да има освобождаване на реи... 

Двадесет жени предприемачи, които са преминали Националната менторска програма 2022 г., ще представят
бизнес идеите си на "Арена на дамския бизнес" на 8 юни в "Интер експо център" в София. По менторската
програма подкрепа са получили общо 40 предприемчиви българки, а програмата са провежда от Съвета
"Предприемачество и Стартъп" при Българската търговско-промишлена палата по инициатива на неговите ... 

Цветан Симеонов, председател на Българската търговско-промишлена палата, взе участие в Среща на върха на
бизнес лидерите на Международната организация на работодателите (МОР) в Женева. Събитието е част от
програмата на 110-та сесия на Международната конференция на труда. Форумът бе официално открит от Роберто
Суарес Сантос, главен секретар на МОР. В рамките на първия панел акцент бе поставен на т... 

Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Партньорската среща по проект QUALIFY приключи с посещение на фирми от ХВП
Дата: 06.06.2022 10:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Мика Зайкова за мерките на кабинета: Нищо, но от сърце, не са финансово обезпечени
Дата: 06.06.2022 12:37
Медия: Днес+

Заглавие: Мика Зайкова: Няма гаранции, че България ще има газ, защото няма договори. Ще бъдем затруднени и
откъм петрол
Дата: 06.06.2022 11:49
Медия: Факти

Заглавие: Предприемчиви българки ще търсят финансиране на проектите си на форум "Арена на дамския
бизнес"
Дата: 06.06.2022 11:26
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Среща на върха на бизнес лидерите на Международната организация на работодателите
Дата: 06.06.2022 09:32
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Мика Зайкова: Мерките са нищо, но от сърце, те не са финансово обезпечени
Дата: 06.06.2022 10:16
Медия: Нова телевизия

https://www.bcci.bg/news/18794
https://dnesplus.bg/bulgaria/mika-zaykova-za-merkite-na-kabineta-nishto-no-ot-sartse-ne-sa-finansovo-obezpecheni_1080521
https://fakti.bg/bulgaria/684944-mika-zaikova-nama-garancii-che-balgaria-shte-ima-gaz-zashtoto-nama-dogovori-shte-badem-zatrudneni-i-otkam-petrol
https://www.bta.bg/bg/news/economy/277099-predpriemchivi-balgarki-shte-tarsyat-finansirane-na-proektite-si-na-forum-arena
https://www.bcci.bg/news/18793
https://nova.bg/news/view/2022/06/06/371352/%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%B9%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D0%BD%D0%B8%D1%89%D0%BE-%D0%BD%D0%BE-%D0%BE%D1%82-%D1%81%D1%8A%D1%80%D1%86%D0%B5-%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BE%D0%B2%D0%BE-%D0%BE%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D0%BF%D0%B5%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8/


"Двата танкера с природен газ са за един месец. Няма гаранции, че България ще има газ, защото няма договори.
Ще бъдем затруднени и откъм петрол. В мерките трябваше да има освобождаване на реинвестираната печалба
за промяна в технологиите. Реинвестираната печалба да няма данък. Мерките са нищо, но от сърце, те не са
финансово обезпечени". Това заяви икономистът Мика Зайкова за "Твоят ден" по NOVA N... 

Търговско-промишлена палата - Стара Загора прави покана за включване в националната програма Бизнесът
преподава, чиято цел е да се създаде възможност на ученици и учители да се запознаят както с новостите в
технологичния сектор, така и с изискванията на пазара на труда чрез участие в семинари и практически обучения.
Представителите на бизнеса могат да запознаят учениците с практическата приложимос... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

"Предложеното в актуализацията на бюджета не ни удовлетворява. … Планът за реформи, които да бъдат
заложени в актуализацията на бюджета, се преформатира в антикризисни мерки, т.е. няма да правим реформи, а
ще има антикризисни мерки. Въпросът е каква е кризата". Това заяви пред БНР председателят на АИКБ Васил
Велев. Според него кризата се състои в огромната инфлация. Велев беше категоричен, че осн... 

Председателят на комисията по бюджет и финанси Любомир Каримански обяви по БНР, че почти нито една идея
на ИТН не е реализирана в актуализацията на бюджета така, както е предложена. "Може би някой ще каже, че
идеята за диверсифицираната ставка в размер на 0% за производството на хляб и хлебни продукти е наша, но
нашата мярка не спира по този начин. Ние предложихме и допълнение, в което да е ясно,... 

Снимка Булфото, архив "Предложеното в актуализацията на бюджета не ни удовлетворява. ... Планът за реформи,
които да бъдат заложени в актуализацията на бюджета, се преформатира в антикризисни мерки, т.е. няма да
правим реформи, а ще има антикризисни мерки. Въпросът е каква е кризата". Това заяви пред БНР
председателят на АИКБ Васил Велев. Според него кризата се състои в огромната инфлация. Велев б... 

Продължаваме да потребяваме руски газ, но чрез посредници, вместо директно – на по-добра цена, обясни Велев
Предложеното в актуализацията на бюджета не ни удовлетворява. … Планът за реформи, които да бъдат
заложени в актуализацията на бюджета, се преформатира в антикризисни мерки, т.е. няма да правим реформи, а
ще има антикризисни мерки. Въпросът е каква е кризата. Това заяви пред БНР председателя... 

Заглавие: Търговско-промишлена палата - Стара Загора прави покана за включване в националната програма
Бизнесът преподава
Дата: 05.06.2022 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Велев: Няма да правим реформи, а антикризисни мерки
Дата: 05.06.2022 14:38
Медия: Зарата

Заглавие: Каримански: В актуализацията на бюджета липсват реформи
Дата: 05.06.2022 14:10
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Велев: Предложеното в актуализацията на бюджета не ни удовлетворява
Дата: 05.06.2022 14:08
Медия: Petel.bg

Заглавие: Васил Велев: Планът за реформи се преформатира в антикризисни мерки
Дата: 05.06.2022 13:34
Медия: Nbox

Заглавие: Каримански: В актуализацията на бюджета няма реформи и има неясноти
Дата: 05.06.2022 13:06

https://www.chambersz.com/targovsko-promishlena-palata-stara-zagora-pravi-pokana-za-vkluchvane-v-nacionalnata-programa-biznesat-prepodava-47614
https://zarata.info/%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B2-%D0%BD%D1%8F%D0%BC%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D0%BC-%D1%80%D0%B5%D1%84%D0%BE%D1%80%D0%BC%D0%B8-%D0%B0-%D0%B0%D0%BD%D1%82%D0%B8%D0%BA%D1%80%D0%B8/
https://tribune.bg/bg/politika/karimanski-v-aktualizatsiyata-na-biudzheta-lipsvat-reformi/
https://petel.bg/Velev--Predlozhenoto-v-aktualizatsiyata-na-byudzheta-ne-ni-udovletvoryava__447819
https://www.nbox.bg/2022/06/%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB-%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B2-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D1%82-%D0%B7%D0%B0-%D1%80%D0%B5%D1%84%D0%BE%D1%80%D0%BC%D0%B8-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D1%84%D0%BE/
https://segabg.com/hot/category-economy/karimanski-aktualizaciyata-na-byudzheta-nyama-reformi-i-ima-neyasnoti


Правителството пилее средства за нефокусирани мерки, счита АИКБАктуализацията на държавния бюджет няма
да мине без сериозно напрежение в коалицията и трудни въпроси към водещата партия "Продължаваме
промяната". В интервю за БНР председателят на бюджетната комисия в НС Любомир Каримански се присъедини
към критиките на бизнеса, че в актуализацията няма реформи. Каримански счита и че много от числата... 

"Предложеното в актуализацията на бюджета не ни удовлетворява. ... Планът за реформи, които да бъдат
заложени в актуализацията на бюджета, се преформатира в антикризисни мерки, т.е. няма да правим реформи, а
ще има антикризисни мерки. Въпросът е каква е кризата". Това заяви пред БНР председателят на АИКБ Васил
Велев. Според него кризата се състои в огромната инфлация. Велев беше категоричен, че ос... 

"Предложеното в актуализацията на бюджета не ни удовлетворява. ... Планът за реформи, които да бъдат
заложени в актуализацията на бюджета, се преформатира в антикризисни мерки, т.е. няма да правим реформи, а
ще има антикризисни мерки. Въпросът е каква е кризата". Това заяви пред БНР председателят на АИКБ Васил
Велев.Според него кризата се състои в огромната инфлация. Велев беше категоричен, че осн... 

България продължава да потребява руски газ, но чрез посредници, вместо директно – на по-добра цена. Това
заяви пред БНР председателят на АИКБ Васил Велев. Той определи като "легенда" твърдението, че "Газпром" е
прекратил доставките на газ за България: "Защо не ги спря на Италия, Германия, Франция. Трябваше да направим
плащанията по начина, по който те предложиха. Договорът не е прекратен, а в него... 

"Предложеното в актуализацията на бюджета не ни удовлетворява. ... Планът за реформи, които да бъдат
заложени в актуализацията на бюджета, се преформатира в антикризисни мерки, т.е. няма да правим реформи, а
ще има антикризисни мерки. Въпросът е каква е кризата". Това заяви пред БНР председателят на АИКБ Васил
Велев. Според него кризата се състои в огромната инфлация. Велев е категоричен, че основ... 

България продължава да потребява руски газ, но чрез посредници, смята председателят на АИКБ Васил
ВелевБизнесът не е доволен от проекта за актуализация на бюджета, заложен от правителството. В интервю за
БНР председателят на Асоциацията на индустриалния капитал в България (АИКБ) Васил Велев посочи, че
бизнесът трябва да продължава да бъде компенсиран заради високите цени на електроенергията. Спор... 

Медия: Сега

Заглавие: Обрат! Васил Велев каза ползваме ли още руски газ
Дата: 05.06.2022 12:43
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Васил Велев: Инфлацията вече изтри 15% от банковите спестявания, актуализацията на бюджета не
ни удовлетворява
Дата: 05.06.2022 12:32
Медия: Фактор

Заглавие: Васил Велев: България продължава да потребява руски газ, но чрез посредници
Дата: 05.06.2022 11:35
Медия: О Новини

Заглавие: Васил Велев: 15 млрд. лева заминаха, инфлацията ги изтри
Дата: 05.06.2022 11:33
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Бизнесът не е доволен от заложената актуализация на бюджета
Дата: 05.06.2022 11:33
Медия: Economic

Заглавие: Горанов набеди кабинета, че ще плаща пенсии с пари от Плана за възстановяване
Дата: 05.06.2022 11:13
Медия: Бизнес Дир.бг

https://www.standartnews.com/biznes/polzvame-li-ruski-gaz-vasil-velev-s-razkritie-494594.html
https://faktor.bg/bg/articles/vasil-velev-predlozhenoto-v-aktualizatsiyata-na-byudzheta-ne-ni-udovletvoryava-planat-za-reformi-se-preformatira-v-antikrizisni-merki
http://onovini.eu/2022/06/%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB-%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D0%BE/
https://eurocom.bg/new/vasil-velev-15-mlrd-leva-zaminakha-inflatsiyata-gi-iztri
https://www.economic.bg/bg/a/view/biznesyt-ne-e-dovolen-ot-zalojenata-aktualizacija-na-budjeta
https://business.dir.bg/ikonomika/goranov-nabedi-kabineta-che-shte-plashta-pensii-s-pari-ot-plana-za-vazstanovyavane


Опитът да се гаси инфлацията с наливане на пари, които ги няма, ще доведе до голям дефицит и дълг, смята
бившият финансов министърЗасега икономиката не е на спад, но разликата между прогнозите преди и сега са
доста различни. Най-големият проблем остава инфлацията и мантрата, че тя е привнесена отвън е само частично
вярна. Това заяви Владислав Горанов от ГЕРБ в "Денят започва с Георги Любенов" по Б... 

Актуализацията на бюджета: Спор за тавана на държавния дълг. Синдикатите няма да подкрепят актуализацията
на бюджета за 2022 година. Причината е, че не е предвидено увеличаване на минималната работна заплата от 1
юли. Работодателите също изразиха резерви и остават в протестна готовност. В същото време, задочен спор
между опозиция и управляващи по повод вдигането на тавана на държавния дълг. А парт... 

Да обясняваме какво представляват Сдружение "Център за изследване на демокрацията" (ЦИД) и Фондация
"Български институт за правни инициативи" (БИПИ) е повече от излишно. Първата неправителствена организация
съществува от 32 години и е първопроходник на всичко живо, все още мърдащо из българския неправителствен
сектор. Парите идват директно от Белия дом, макар че от време на време пътят им леко се ... 

През последните две седмици към мрачните прогнози се присъединиха редица известни именаОт Сиатъл до
Силициевата долина и Остин, в технологичния сектор се установява нова мрачна реалност: опияняващата,
продължила десетилетия епоха на бърз ръст на продажбите, безграничен растеж на работните места и постоянно
растящи цени на акциите е към своя край, пише Bloomberg. На нейно място настъпва епоха на сн... 

Европейската централна банка (ЕЦБ) се подготвя да затегне паричната си политика, присъединявайки се към
световната тенденция за повишаване на лихвите, от която редица големи централни банки – в т.ч. Федералният
резерв на САЩ и Английската централна банка (АЦБ) – вече са част. Въпросът, който остава с отворен отговор, е
доколко ястребите* в ЕЦБ ще надделеят над гълъбите. В последните си изказвания... 

Снимка: iStock Когато акциите с висок растеж направиха всички заглавия миналата година, дивидентните акции
често бяха игнорирани. Но сега Nasdaq е в корекция и много от тези бивши горещи акции се разпродават силно. В
нестабилни времена като тези, постоянният и нарастващ поток от дивиденти може да помогне на инвеститорите,
склонни към риск, да спят по-добре през нощта. Ето един поглед към три акции... 

"У нас все повече виждаме успешни примери за партньорства при образованието, научните достижения и
бизнеса", заявява пред Dir.bg и 3E-News доц. д-р Атанас Георгиев, декан на Стопанския факултет на СУ "Св.

Заглавие: Актуализацията на бюджета: Спор за тавана на държавния дълг (Обзор)
Дата: 04.06.2022 20:32
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Още един реформаторски напън на коалицията отиде нахалост
Дата: 05.06.2022 14:29
Медия: Банкеръ Параграф 22

Заглавие: Технологичните гиганти ежедневно пускат лоши новини
Дата: 05.06.2022 13:40
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Ще надделеят ли ястребите в ЕЦБ по пътя на паричното затягане?
Дата: 06.06.2022 13:09
Медия: Зарата

Заглавие: 3 компании за инвеститорите търсещи дивидент
Дата: 06.06.2022 14:54
Медия: Инфосток

Заглавие: Преходът се случва и в България, макар и по-бавно, отколкото ни се иска
Дата: 06.06.2022 14:14
Медия: Бизнес Дир.бг

https://www.flashnews.bg/aktualizatsiyata-na-byudzheta-spor-za-tavana-na-darzhavniya-dalg-obzor/
https://www.paragraph22.bg/22-analizi/read/oshte-edin-reformatorski-napun-na-koaliciiata-otide-nahalost
https://www.bloombergtv.bg/a/3-pazari/107212-tehnologichnite-giganti-ezhednevno-puskat-loshi-novini
https://zarata.info/%D1%89%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D1%8F%D1%82-%D0%BB%D0%B8-%D1%8F%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B5%D0%B1%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%B5%D1%86%D0%B1-%D0%BF%D0%BE-%D0%BF%D1%8A%D1%82%D1%8F/
https://www.infostock.bg/infostock/control/worldmarkets/news/108788-3-kompanii-za-investitorite-tarseshti-divident
https://business.dir.bg/ekspertno-mnenie/prehodat-se-sluchva-i-v-balgariya-makar-i-po-bavno-otkolkoto-ni-se-iska


Климент Охридски"Доц. д-р Атанас Георгиев е декан на Стопанския факултет на СУ "Св. Климент Охридски".
Преподава и като гост-лектор в курсовете по енергийна дипломация на Дипломатическия институт... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

"Предложеното в актуализацията на бюджета не ни удовлетворява. … Планът за реформи, които да бъдат
заложени в актуализацията на бюджета, се преформатира в антикризисни мерки, т.е. няма да правим реформи, а
ще има антикризисни мерки. Въпросът е каква е кризата". Това заяви пред БНР председателят на АИКБ Васил
Велев. Според него кризата се състои в огромната инфлация. Велев беше категоричен, че осно... 

Остри критики към изготвения от правителството проект за актуализация на бюджет 2022 отправи председателят
на УС на Асоциацията на индустриалния капитал в България Васил Велев в ефира на БНР. Според Велев
правителството пилее пари чрез прилагането на нефокусирани мерки, от които ще се възползват и бедни, и
богати. В същото време не се прави достатъчно за гарантиране на по-ниски цени на електроенер... 

Това заяви пред БНР председателят на АИКБ Васил Велев"Това е първата, втората и третата мярка. И още - пак
същото, три пъти, за да стане ясно колко важно е това. Това ще доведе до спиране на обедняването, защото тази
висока инфлация води до това, че със същите пари хората могат да си купят по-малко неща - както с текущите
заплати, така и със спестените в банките 100 млрд. лева, които вече са 85 мл... 

"Всеки пенсионер ще получи минимум 10% увеличение на пенсията от 1 юли". Това заяви пред БНР министърът на
труда и социалната политика Георги Гьоков. Той уточни, че отпуснатите по-назад във времето пенсии ще бъдат
увеличени с по-голям процент и ще се доближат до тези, които се отпускат в момента. Увеличени пенсии през юли,
ако НС гласува промените в бюджета до 25 юни Над 180 млн. лева ще бъдат... 

Той определи като "легенда" твърдението, че "Газпром" е прекратил доставките на газ за България
"Предложеното в актуализацията на бюджета не ни удовлетворява. ... Планът за реформи, които да бъдат
заложени в актуализацията на бюджета, се преформатира в антикризисни мерки, т.е. няма да правим реформи, а
ще има антикризисни мерки. Въпросът е каква е кризата". Това заяви пред БНР председателят на АИК... 

Евтиният ток на хора с възможности и евтиното парно на софиянци го плащат работещите хора в заводите, заяви
председателят на АИКБ"Предложеното в актуализацията на бюджета не ни удовлетворява. ... Планът за реформи,

Заглавие: Васил Велев с чаша студена вода за Асен Василев за актуализацията на бюджета!
Дата: 05.06.2022 13:32
Медия: БГ вест

Заглавие: Велев: Кабинетът не се бори с инфацията, а пилее пари
Дата: 05.06.2022 12:35
Медия: Novinite.bg

Заглавие: Основната мярка за бизнеса трябва да е компенсиране на високите цени на електроенергията
Дата: 05.06.2022 12:31
Медия: КЕШ Медия

Заглавие: Георги Гьоков: Всеки пенсионер ще има минимум 10% увеличение на пенсията от 1 юли
Дата: 05.06.2022 11:38
Медия: Novini.site

Заглавие: Васил Велев, АИКБ: България продължава да потребява руски газ, но чрез посредници
Дата: 05.06.2022 11:25
Медия: Bulgariautre.bg

Заглавие: Васил Велев: Първата, втората и третата мярка - енергийни компенсации
Дата: 05.06.2022 11:02
Медия: Бизнес Дир.бг

https://bgvest.eu/776853/
https://www.novinite.bg/articles/218188/Velev-Kabinetat-ne-se-bori-s-infaciyata-a-pilee-pari
https://www.cash.bg/articles/11727/osnovnata-myarka-za-biznesa-tryabva-da-e-kompensirane-na-visokite-ceni-na-elektroenergiyata
https://novini.site/georgi-gokov-vseki-pensioner-shte-ima-minimum-10-uvelichenie-na-pensiyata-ot-1-yuli/
https://bulgaria.utre.bg/2022/06/05/607595-vasil_velev_aikb_bulgaria_produlzhava_da_potrebyava_ruski_gaz_no_chrez_posrednitsi
https://business.dir.bg/ikonomika/vasil-velev-parvata-vtorata-i-tretata-myarka-energiyni-kompensatsii


които да бъдат заложени в актуализацията на бюджета, се преформатира в антикризисни мерки, т.е. няма да
правим реформи, а ще има антикризисни мерки. Въпросът е каква е кризата." Това за... 

Той определи като "легенда" твърдението, че "Газпром" е прекратил доставките на газ за България"Предложеното
в актуализацията на бюджета не ни удовлетворява. Планът за реформи, които да бъдат заложени в
актуализацията на бюджета, се преформатира в антикризисни мерки, т.е. няма да правим реформи, а ще има
антикризисни мерки. Въпросът е каква е кризата". Това заяви пред БНР председателят на АИКБ Вас... 

"Предложеното в актуализацията на бюджета не ни удовлетворява. ... Планът за реформи, които да бъдат
заложени в актуализацията на бюджета, се преформатира в антикризисни мерки, т.е. няма да правим реформи, а
ще има антикризисни мерки. Въпросът е каква е кризата". Това заяви пред БНР председателят на АИКБ Васил
Велев. Според него кризата се състои в огромната инфлация. Велев беше категоричен, че ос... 

"Предложеното в актуализацията на бюджета не ни удовлетворява" "Предложеното в актуализацията на бюджета
не ни удовлетворява. ... Планът за реформи, които да бъдат заложени в актуализацията на бюджета, се
преформатира в антикризисни мерки, т.е. няма да правим реформи, а ще има антикризисни мерки. Въпросът е
каква е кризата". Това заяви пред БНР председателят на АИКБ Васил Велев. Според него кризат... 

"Всеки пенсионер ще получи минимум 10% увеличение на пенсията от 1 юли". Това заяви пред БНР министърът на
труда и социалната политика Георги Гьоков. Той уточни, че отпуснатите по-назад във времето пенсии ще бъдат
увеличени с по-голям процент и ще се доближат до тези, които се отпускат в момента. "Ако намалим пенсиите и
заплатите, ще намалим инфлацията много бързо, но това ли очакват хората от ед... 

Родните производители са в протестна готовност заради растящите цени. Икономика на ръба, криза след криза,
бизнес в протестна готовност и непрестанно растящи цени на всичко. Така може да се обобщи ситуацията у нас
през последните месеци. На ход сега с пореден протест са птицевъдите, а свинското месо, произведено у нас,
може да изчезне. "Последно помним добри времена за бизнеса през 2017 година. О... 

В днешно време пазарът на труда е доминиран от търсещи работа, а не от работодатели, коментира Георги
Първанов от Българската конфедерация по заетостта В момента българският пазар на труда се нуждае от поне
200 хиляди кадри в почти всички сфери. Имаме необходимост от внос на работна сила. Това коментира Георги
Първанов от Българската конфедерация по заетостта пред Bulgaria ON AIR. "Ако не намерим... 

Заглавие: Велев: Актуализацията на бюджета не ни удовлетворява, превръща се в антикризисни мерки
Дата: 05.06.2022 10:42
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Васил Велев с чаша студена вода за Асен Василев за актуализацията на бюджета!
Дата: 05.06.2022 10:40
Медия: Блиц

Заглавие: Васил Велев: Планът за реформи се преформатира в антикризисни мерки
Дата: 05.06.2022 10:24
Медия: 24 Часа

Заглавие: Всеки пенсионер ще получи минимум 10% увеличение на пенсията от 1 юли
Дата: 05.06.2022 14:00
Медия: Черно море

Заглавие: Фермерите излизат срещу Кирчо и Кокорчо заради непосилните цени
Дата: 05.06.2022 13:37
Медия: ПИК

Заглавие: Неизбежно ли е да внасяме работна ръка от Непал, Виетнам, Бангладеш?
Дата: 06.06.2022 12:15
Медия: Инвестор.БГ

https://www.bgonair.bg/a/2-bulgaria/267894-velev-aktualizatsiyata-na-byudzheta-ne-ni-udovletvoryava-prevrashta-se-v-antikrizisni-merki
https://blitz.bg/ikonomika/vasil-velev-s-chasha-studena-voda-za-asen-vasilev-za-aktualizatsiyata-na-byudzheta_news890056.html
https://www.24chasa.bg/region/article/11742403
https://www.chernomore.bg/a/11-bg-ikonomika/240680-vseki-pensioner-shte-poluchi-minimum-10-uvelichenie-na-pensiyata-ot-1-yuli
https://pik.bg/%D1%84%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8%D0%B7%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D1%82-%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D1%83-%D0%BA%D0%B8%D1%80%D1%87%D0%BE-%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D1%80%D1%87%D0%BE-%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8-%D0%BD%D0%B5%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B8-news1108333.html
https://www.investor.bg/ikonomika-i-politika/332/a/neizbejno-li-e-da-vnasiame-rabotna-ryka-ot-nepal-vietnam-bangladesh-353542/


Над 150 000 души с увреждания ги няма на белия пазар на труда, подчерта бившият социален министър"Ще
гледаме втори вариант на същия бюджет. Продължаваме втория етап на Бюджет 2022." Това каза в интервю за
БНР Иван Нейков, председател на Балканския институт по труда и социалната политика, бивш министър на труда и
социалната политика. Според Нейков това е "нормалната картинка, винаги когато се актуа... 

Като не знаеш на кого какво да дадеш, почваш да даваш на калпак, в резултат на което харчиш много пари, но от
другата страна ефектът, резултатът от тях не е онзи, който очакваш. Защото тези пари не стигат до истински
нуждаещите се хора. Това коментира пред БНР председателят на Балканския институт по труда и социалната
политика и бивш социален министър Иван Нейков. "Няма криза, в която България да ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

"Български пощи" възстановяват електронното изплащане на пенсиите за месец юни. Изплащането ще се
извършва в периода 7-20 юни по график и установения ред от периода преди кибератаката. Ще се изплащат и
пенсии за изминал период. Това увери изпълнителният директор на "Български пощи" Богдан Теофанидис.
"Призоваваме хората, надявам се времето да го позволява откъм температури, да не се струпват сутри... 

До 31 май приходната агенция събра с над 1 милиард повече данъци и осигуровки в сравнение с 2021 г.Над 11,9
милиарда лева са постъпленията в Националната агенция за приходите към 31 май 2022 година, което е с 1,1
млрд. лв. повече спрямо същия период на миналата година, сочат данните на НАП. В края на май приходите за
централен бюджет са над 6,7 млрд. лева, като данъка върху доходите на физически ... 

Актуализацията на държавния бюджет за 2022 година предвижда увеличаване на тавана за поемане на нов
държавен дълг през тази година, повишаване на пенсиите, поскъпване на тютюневите изделия и електронните
цигари, както и редица антикризисни мерки, насочени в подкрепа на граждани и бизнес. Това става ясно от
проекта за изменение и допълнение на Закона за държавния бюджет на Република , публикуван на... 

Не само високата инфлация, но и неблагоприятните перспективи пред развитието на бюджетните показатели на
страната силно ще затруднят присъединяването на България към еврозоната през 2024 г. Това се казва в
Годишния доклад за икономическото развитие и политики в страната. Голяма е вероятността българската
икономика да стагнира през 2022 г. – при задълбочаването на военния конфликт в Украйна. Стагфл... 

Заглавие: Иван Нейков: Като не знаеш на кого какво да дадеш, започваш да даваш на калпак и харчиш много
пари
Дата: 06.06.2022 11:29
Медия: Факти

Заглавие: Иван Нейков: Като не знаеш на кого какво да дадеш, почваш да даваш на калпак
Дата: 06.06.2022 10:26
Медия: Труд

Заглавие: "Български пощи" се връщат в нормален работен режим
Дата: 06.06.2022 14:40
Медия: Банкеръ

Заглавие: Ръст на приходите в НАП с над 1 млрд. лв.
Дата: 06.06.2022 14:37
Медия: Добрич Онлайн

Заглавие: Новият бюджет: По-висок дълг, по-големи пенсии, нов акциз на цигарите и редица данъчни мерки
Дата: 06.06.2022 14:37
Медия: Actualno.com

Заглавие: БАН: Няма да успеем за еврото 2024 година, очаква се и по-висока инфлация
Дата: 06.06.2022 14:07
Медия: ВАРНА новини

https://fakti.bg/bulgaria/684926-ivan-neikov-kato-ne-znaesh-na-kogo-kakvo-da-dadesh-zapochvash-da-davash-na-kalpak-i-harchish-mnogo-pari-
https://trud.bg/%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D0%BD-%D0%BD%D0%B5%D0%B9%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B5-%D0%B7%D0%BD%D0%B0%D0%B5%D1%88-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%B3%D0%BE-%D0%BA%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%BE-%D0%B4%D0%B0-%D0%B4%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D1%88-%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0%D1%88-%D0%B4%D0%B0-%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%88-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D0%BB%D0%BF%D0%B0%D0%BA/
https://www.banker.bg/obshtestvo-i-politika/read/bulgarski-poshti-se-vrushtat-v-normalen-raboten-rejim
https://www.dobrichonline.com/novini/70097/rst-na-prikhodite-v-nap-s-nad-1-mlrd-lv
https://www.actualno.com/finance/novijat-budjet-po-visok-dylg-po-golemi-pensii-nov-akciz-na-cigarite-i-redica-danychni-merki-news_1764080.html
https://varnanovini.bg/2022/06/06/ban-nqma-da-uspeem-za-evroto-2024-godina-och/


Високата инфлация изяде над 15 млрд. лв. от спестяванията на хората и бизнеса в банките. В резултат
домакинствата станаха по-бедни, а бизнесът губи пари, които в друга ситуация биха отишли за инвестиции и за
разкриване на работни места. Общият размер на депозитите в банките е над 105 млрд. лв., показват последните
данни на БНБ към края на април. Това са пари, които стоят на влог при почти нулеви л... 

Заглавие: Инфлацията изяде 15 млрд. от влоговете ни
Дата: 06.06.2022 13:54
Медия: Класа

http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/item/447036-%D0%B8%D0%BD%D1%84%D0%BB%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D1%8F%D0%B4%D0%B5-15-%D0%BC%D0%BB%D1%80%D0%B4-%D0%BE%D1%82-%D0%B2%D0%BB%D0%BE%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B8
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